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 En ekonomisk uppföljning för nämndens verksamhet till och 

med maj 2014 dukades till nämnden. 

 Karin Söderling informerade om nationaldagsfirande vid 

Järva där förvaltningen medverkade. Det kom många frågor 

från besökare om såväl begravningsverksamheten som den 

planerade nya begravningsplatsen på Järvafältet. 

 

§ 13 Övriga frågor 

 

Lotta Gravenius (FP) frågar förvaltningen när toaletterna på Norra 

begravningsplatsen vid Stora Gravkoret är färdigrenoverade. 

Pär Westin svarar att toaletterna troligtvis kommer att vara klara 

under sommaren. 

 

Nämnden tackade för dagens studiebesök som inleddes på Råcksta 

begravningsplats och avslutades på Hässelby begravningsplats. 

 

Nämnden deltog i den särskilda ceremoni i Rosens kapell där det 

uppmärksammades att det var 50 år sedan Råcksta begravningsplats 

invigdes. 

  

Ordföranden avslutade mötet och önskade alla en trevlig och skön 

sommar och tillönskades detsamma! 

 

 


